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Z á p i s n i c a 
 

z rokovania 12. zasadnutia Miestnej rady mestskej časti Bratislava-
Petržalka konaného 

dňa 17.09.2024 
 

v zasadacej miestnosti Miestneho úradu mestskej časti Bratislava-
Petržalka, Kutlíkova č. 17, Bratislava, 8. posch., č. dverí 816. 

 
Začiatok rokovania: 09:00 hod. 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Ospravedlnení: Pavol Záhradný 
 
Otvorenie zasadnutia: 

Zasadnutie Miestnej rady otvorila pani vicestarostka Jančoková a skonštatovala, že pri 
aktuálnom počte 8 prítomných členov je miestna rada uznášaniaschopná. 
 
Počet poslancov sa počas zasadnutia priebežne menil. 
 
Schválenie programu: 

Hlasovanie o programe tak, ako bol predložený. 
 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0  – program rokovania bol 
schválený. 

 
 
Doplnenie programu: 
Vicestarostka Jančoková navrhla zaradiť Návrh ochrany záujmov MČ Petržalka a 
zabezpečenie základnej školy na riešenom území ZaD 10 UPN BA medzi Starým 
mostom a Prístavným mostom ako bod č. 2 
 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0  – zmena programu bola 
schválená. 

 
 
Overovatelia zápisnice: 

p. Viera Némethová, 
p. Lenka Milincká. 
 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – overovatelia boli 
schválení. 

 
 
K bodu č. 1 
Kontrola plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-
Petržalka k 31.08.2024 
Pani vicestarostka Jančoková prešla materiál bez úvodného slova a ihneď vyzvala poslancov 
k rozprave. 
 
Rozprava: 

Miestna kontrolórka požiadala úrad, aby sa pri veľmi starých uzneseniach aktualizovali 
vyjadrenia ku konkrétnym uzneseniam a najmä k takým, s ktorými sa už nič nebude robiť. 
 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
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K bodu č. 2 
Návrh ochrany záujmov MČ Petržalka a zabezpečenie základnej školy na riešenom 
území ZaD 10 UPN BA medzi Starým mostom a Prístavným mostom 
Všetci členovia Miestnej rady odsúhlasili vystúpenie poslanca Mravca ku konkrétnemu bodu. 
 
Materiál predstavil poslanec Mravec. Cieľom materiálu je schváliť návrh uznesenia, ktorý 
žiada starostu, aby organizačne zabezpečil spoločnú komisiu pre poslancov Komisie 
územného plánu, výstavby a rozvoja a Komisie životného prostredia a verejného poriadku a 
vyžiadal pre účely spojenej komisie materiál zo strany Hlavného mesta SR Bratislava a to, 
tabuľku pripomienok a ich vyhodnotenie k ZMENÁM A DOPLNKOM 10 - zmeny ÚZEMNÝ 
PLÁN HLAVNÉHO MESTA SR BRATISLAVY – v lokalite celomestského centra v Petržalke, 
ktorého územie je v súčasnosti regulované platným ÚZEMNÝM PLÁNOM ZÓNY 
CELOMESTSKÉ CENTRUM – ČASŤ PETRŽALKA, územie medzi Starým mostom a 
Prístavným mostom ako i zabezpečil zástupcu Hlavného mesta SR Bratislava pre účely 
prerokovania možnej úpravy MEMORANDA O POROZUMENÍ A SPOLOČNOM POSTUPE* 
z dôvodu ochrany záujmov MČ Petržalka a zabezpečenie výstavby základnej školy na 
vysporiadaných pozemkoch v riešenom území medzi Starým mostom a Prístavným mostom. 
 
Následne sa prešlo k rozprave. 
 
Rozprava: 
Poslanec Sarlós sa hlasovania nateraz zdrží, ale so samotným uznesením nemá problém, 
bude potrebné ho iba preformulovať, samotná podstata uznesenia je o tom, aby MČ bola 
zapojená do rokovaní o tomto území a s tým majú v klube všeobecný súhlas.  
 
Poslanec Mravec uviedol, že poslal informácie všetkým klubom aj nezaradeným poslancom 
a bude sa snažiť kompromisne zapracovať pripomienky. 
 
Vicestarosta Karman uviedol, že za uznesenie zahlasuje, v memorande je uvedené, že 
pokiaľ Petržalka nebude spolupracovať, mesto sa zariadi samé. MČ má pripomienky a aj 
rokovania by sa mali týkať pripomienok k územiu. Obáva sa však, že do novembra tohto roku 
sa to nestihne. 

 
Hlasovanie: prítomných 8, za 4, proti 0, zdržal sa 4, nehlasoval 0 – návrh nebol schválený. 

 
 
K bodu č. 3 
Správa o plnení rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka k 30.06.2024 
Materiál predstavila p. Grečová, vedúca finančného oddelenia. Rozpočet mestskej časti 
Bratislava-Petržalka na rok 2024 bol schválený miestnym zastupiteľstvom dňa 12.12.2023 
uznesením č. 208/2023 ako vyrovnaný v celkovej výške 70 628 157 €. Bežné príjmy boli 
schválené vo výške 66 949 274 €, bežné výdavky vo výške 63 789 274 €, kapitálové príjmy 
boli rozpočtované vo výške 308 200 € a kapitálové výdavky vo výške 6 032 178 €. Súčasťou 
rozpočtu príjmov a výdavkov sú transakcie s finančnými aktívami a pasívami (finančné 
operácie). Príjmy finančných operácií boli schválené v celkovej výške 3 370 683 €, z toho 
použitie rezervného fondu vo výške 2 570 683 € a vo výške 800 000 € úver prijatý v roku 
2023 na krytie kapitálových výdavkov. Vo výdavkovej časti bol rozpočet schválený vo výške 
806 705 € na splátky istín úverov mestskej časti a splátky finančného prenájmu za motorové 
vozidlá a strojné zariadenia. V priebehu prvého polroka 2024 bol celkový rozpočet upravený 
60 rozpočtovými opatreniami (zmeny boli realizované uzneseniami miestneho zastupiteľstva 
a rozpočtovými opatreniami starostu na základe schváleného uznesenia č. 208/2023) a 
zvýšený celkovo o čiastku 5 526 242 €. 
Po vykonaní všetkých rozpočtových opatrení rozpočet príjmov a výdavkov mestskej časti k 
30.06.2024 ostal vyrovnaný a predstavoval 76 154 399 €. 
 
Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 
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Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
 
 
K bodu č. 4 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č..../2024 
zo dňa ... ... 2024, ktorým sa zrušuje Stredisko služieb školám a školským zariadeniam 
Petržalka, Bohrova 1, Bratislava 
Materiál predstavila odborná zamestnankyňa oddelenia školstva. Miestne zastupiteľstvo 
mestskej časti Bratislava-Petržalka na rokovaní dňa 18. 11. 2020 prerokovalo „Návrh na 
zrušenie Strediska služieb školám a školským zariadeniam Petržalka“, ku ktorému prijalo 
Uznesenie č. 317: „Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka, v zmysle § 11, 
ods. 4, písm. l) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
schvaľuje zrušenie Strediska služieb školám a školským zariadeniam k 31. 12. 2020.“ 
Mestská časť na základe požiadavky Ministerstva školstva, výskumu, vývoja a mládeže SR 
požiadala predmetné ministerstvo listom o vyradenie Strediska služieb školám a školským 
zariadeniam Petržalka zo siete škôl a školských zariadení SR, nakoľko Stredisko služieb 
školám a školským zariadeniam Petržalka ukončilo svoju činnosť k 31. 12. 2020. Ministerstvo 
vydalo rozhodnutie zo dňa 18. 06. 2024, ktoré nadobudlo právoplatnosť dňa 20. 06. 2024 a 
ktorým vyradilo zo siete škôl a školských zariadení SR ku dňu 30. 06. 2024.  
K zrušeniu Strediska služieb školám a školským zariadeniam Petržalka však prišlo v roku 
2020 iba uznesením. V zmysle platnej právny úpravy je však potrebné vykonať zrušenie 
formou všeobecne záväzného nariadenia. Školu alebo školské zariadenie obec ako 
zriaďovateľ po ich vyradení zo siete zruší v súlade s rozhodnutím Ministerstva školstva, 
výskumu, vývoja a mládeže SR o vyradení zo siete. 
 
Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 
 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
 
 
K bodu č. 5 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č..../...z...., 
ktorým sa stanovujú zásady nájmu bytov vo vlastníctve mestskej časti Bratislava-
Petržalka 
Materiál predstavila p. Petríková, vedúca právneho referátu. Navrhované Všeobecne 
záväzné nariadenie stanovuje zásady hospodárenia s fondom bytov vo vlastníctve mestskej 
časti a postupy pri prenajímaní týchto bytov, upravuje najmä podmienky prideľovania a 
evidencie obecných nájomných bytov, podmienky podávania a vybavovania žiadostí o nájom 
obecného nájomného bytu, postup pri výbere nájomcov obecných nájomných bytov, 
podmienky nájmu prideleného bytu, a osobitný postup pri nájme služobných a 
pohotovostných bytov, ktorých vlastníkom je mestská časť Bratislava-Petržalka. Účinnosť 
nariadenia navrhujeme od 01.11.2024. K uvedenému dátumu súčasne navrhujeme zrušiť 
doposiaľ platné Zásady hospodárenia s bytmi vo vlastníctve mestskej časti Bratislava-
Petržalka, ktoré budú týmto nariadením nahradené. 
 
Následne sa prešlo k rozprave 
 
Rozprava: 
Poslanec Točka zisťuje, aký je počet zamestnancov, ktorí pracujú na dohodu a pokiaľ sa 
niekomu pridelí krátkodobý prenájom, žiada, aby sa to oznámilo komisii. 
 
Poverená vedením referátu správy obecných bytov, p. Nemcová uviedla, že toto sú  
výnimočné záležitosti, je to transparentné, pretože každá dohoda a nájom je zverejnený a dá 
sa to odkontrolovať. Najviac voľných bytov je na Medveďovej ul. 
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Vicestarostka Jančoková podala pozmeňujúci návrh, doplnený v § 9 ods. 2, doplnenenie v 
počte najviac 5 bytov ročne rozhodnutím starostu. 
 
Hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu p. Jančokovej: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržal sa 0, 

nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
 

Hlasovanie o materiáli ako celku: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – 
návrh bol schválený. 

 
 
K bodu č. 6 
Návrh uznesenia k Žiadosti o poskytnutie podpory zo Štátneho fondu rozvoja bývania 
Materiál predstavila referentka pre Štátny fond rozvoja bývania. Bytový dom na ulici 
Medveďovej 21 bol skolaudovaný v roku 1981 a mestská časť Bratislava-Petržalka mala 
predmetný bytový dom zverený do správy listom z 15. 04.1985 bývalého Národného výboru 
hlavného mesta SR Bratislavy, ktorý tento objekt špecifikoval ako Dom s opatrovateľskou 
službou. 
Vplyvom nepriaznivého počasia, najmä účinkami vetra, hnaného dažďa nepriaznivo 
pôsobiaceho predovšetkým na styky medzi obvodovými panelmi, ktoré mali určitý čas 
nefunkčné respektíve úplne odpadnuté tesniace profily, objavujú sa na danom objekte 
poškodené časti hlavne pri stykoch medzi panelmi, kde dochádza k odpadávaniu častí 
betónu a k vzniku trhlín a navĺhaniu opadaných častí v betóne a tým aj korózii armatúry a 
spojovacích prvkov. Lodžiové dosky a bočné steny lodžií vykazujú známky poškodenia, 
odhalenia armatúry a degradácií betónu, ako aj časovú únavu materiálu stropných dosiek. 
Poškodenia sú na hranici 2 medzného stavu s okamžitou potrebou ich sanácie. Objekt 
vykazuje aj poškodenia interiérových stien, nášľapných vrstiev, nášľapných vrstiev schodísk 
a zábradlí. Materiály použité na výstavbu bytového domu z technického, ale hlavne z 
tepelnotechnického hľadiska nevyhovujú súčasným prísnym normám na takto posudzované 
konštrukcie. Objekt vplyvom týchto faktorov vykazuje značné tepelné straty pri prevádzke a 
vykurovaní objektu. 
 
Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 
 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
 
 
K bodu č. 7 
Návrh na vymenovanie nového konateľa spoločnosti Bytový podnik Petržalka, s. r. o. 
Materiál predstavil vicestarosta Karman. Súčasný konateľ Bytového podniku Petržalka, s. r. 
o., JUDr. Peter Plučinský má v úmysle vzdať sa svojej funkcie. O tomto zámere dostalo 
miestne zastupiteľstvo informáciu na MiZ 25.6.2024. Súčasný konateľ následne oznámil na 
stretnutí so starostom MČ Bratislava-Petržalka, že má v úmysle vzdať sa svojej funkcie už k 
dátumu 30.6.2024. To sa aj stalo a 29.9.2024 uplynie 3-mesačná doba, v rámci ktorej bolo 
potrebné buď vyhlásiť výberové konanie na nového konateľa spoločnosti, alebo dospieť ku 
komplexnému rozhodnutiu ohľadom existencie a smerovania Bytového podniku Petržalka, s. 
r. o. 
Valnému zhromaždeniu bola odovzdaná aj Správa o výsledku hospodárenia a činnosti za rok 
2023, ktorej závery hovoria o negatívnom výhľade do ďalších rokov v prípade, že nebudú 
vykonané opatrenia znížením nákladov spoločnosti alebo navýšenia poplatkov za výkon 
správy. „Okrem účtovnej straty sa môže stať spoločnosť neschopnou plniť svoje povinnosti 
pri výkone správy bytových domov a napokon aj platobne neschopnou.” 
Mestská časť Bratislava-Petržalka zároveň eviduje list, ktorý bol adresovaný Bytovému 
podniku Petržalka, s. r. o., od Veolia Energia Slovensko, a. s., jedná sa o predžalobnú výzvu 
na úhradu pohľadávky za dodané energie vo výške 80 142,12 eur. 
Mestská časť z dôvodu zložitého nastavenia postupne previedla správu garážových domov, 
technického areálu Haanova a bytového domu Medveďovej 21 do svojej réžie. BPP naďalej 
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poskytuje komerčné služby - správu bytových domov a nebytových priestorov väčšinou vo 
vlastníctve fyzických osôb. Túto časť podniku zároveň navrhujeme odpredať formou súťaže 
a následne činnosť BPP ukončiť. Súčasťou predaja časti podniku by boli aj zmluvy o výkone 
správy medzi bytovými domami a BPP. Obyvatelia budú mať možnosť rozhodnúť sa, či budú 
s novým správcom pokračovať alebo sa rozhodnú o jeho zmenu. 
 
Následne sa prešlo k rozprave 
 
Rozprava: 
Poslanca Sarlósa zaujíma, či je známe, aká osoba bude menovaná za konateľa. 
 
Starosta uviedol, že nemajú vhodnú osobu, organizáciu nepotrebujú k činnosti, podľa neho je 
to dosť ťažká pozícia a radšej by organizáciu zlikvidoval. 
 
Poslanec Točka uviedol, že v klube mali rôzne diskusie, jedna možnosť je, že by správa 
bytov prešla pod MČ. V klube by chceli vidieť analýzu, vďaka ktorej by vedeli tento stav 
zvrátiť. Trvajú na nej. 
 
Poslanec Sarlós zisťuje ako to funguje v iných MČ. 
 
Starosta uviedol, že okrem Podunajských Biskupíc všetky iné MČ zrušili bytový podnik. 
Preňho nemá zmysel zachraňovať organizáciu, ale ak ju poslanci chcú zachrániť, nech 
povedia ako. Táto spoločnosť má 7 tis. eur. zisk/ročne, ale bude v mínuse - keď si MČ u nej 
neobjednáva služby, bude mínusová, je potrebná dotácia a finančne to dotuje MČ. 
 
Poslanec Točka uviedol, že je to lacnejšie pre obyvateľov a preto chcú vidieť analýzu, chcú 
vidieť výsledok alebo štatistiku. 
 
Starosta uviedol, že nech poslanci nájdu niekoho, kto spraví analýzu, on ho objedná, ale 
úrad to robiť nebude, nie je o tom presvedčený, je to strata času a nemá to zmysel, ale ak 
poslanci nájdu niekoho, kto spraví analýzu, on ho objedná a nemá s tým problém. 
 
Miestna kontrolórka uviedla, že starať sa o bytový fond je veľmi komplikované, pretože je 
tam veľká starostlivosť a tá nie je jednoduchá, práve po týchto dažďoch sa ukázalo, že 
bytové družstvo bude mať problémy. Ak chcú zachrániť bytový podnik treba najať krízového 
manažéra, ktorého bude treba veľmi dobre zaplatiť a bez zvyšovania cien za nájom bytov to 
nepôjde, pretože každý jeden držiteľ bytu očakáva renováciu. Nevieme, v akom stave sú 
byty, je to však na poslancoch. Spravovať akýkoľvek dom je komplikované, ona osobne by 
sa tiež tej firmy zbavila. Problémom však je, že konateľ tam nie je už 3. mesiac, preto to 
treba vyriešiť. 
 
Starosta dodal, že či sa podnik predá, rozhoduje zastupiteľstvo. Buď spoločnosť skrachuje 
a budú musieť zaplatiť nedoplatky, ktoré zostanú alebo to ukončia a budú mať z toho niečo, 
dá sa rozbehnúť spoločnosť, ale treba manažéra veľmi dobre zaplatiť, treba do toho 
investovať veľa peňazí, otázka však znie aká je návratnosť. 
 
Rozprava bola k tomuto bodu obšírna, zapojili sa do nej viacerí poslanci. 

 
Hlasovanie o bode b): prítomných 8, za 2, proti 0, zdržal sa 6, nehlasoval 0 – návrh nebol 

schválený. 
 

Hlasovanie o bode a) bez mena: prítomných 8, za 3, proti 0, zdržal sa 5, nehlasoval 0 – 
návrh nebol schválený. 
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K bodu č. 8 
Návrh na prenájom striech základných škôl pre Športové zariadenia Petržalky, s. r. o. 
Materiál predstavuje schválenie nájmu častí striech základných škôl pre žiadateľa: Športové 
zariadenia Petržalky, s. r. o., za účelom umiestnenia fotovoltickej infraštruktúry, na dobu 
neurčitú, pre školy uvedené v materiáli. 
 
Následne sa prešlo k rozprave 
 
Rozprava: 
Poslanec Sarlós zisťuje ako materiál prešiel komisiami. 
 
Poslankyňa Kolman Šebestová uviedla, že sa zdržali, ale treba sa opýtať na to poslancov, 
ktorí s tým nesúhlasili. Poslanci v klube sa snažia zistiť, aký je zámer tohto projektu. 
 
Vicestarosta Karman uvádza, že členovia komisie sa snažili pochopiť motiváciu dodávateľov, 
kedy sa im splatí investícia. 
 
Starosta uviedol, že nerozumie, prečo sa to poslancom nepozdáva, firma chce zadarmo 
darovať 10 fotovoltík, nerozumie prečo to poslanci nechápu, je to projekt zadarmo, je to ako 
keď štát chce niečo financovať, prečo by bolo potrebné premýšľať nad tým, že prečo to robí 
zadarmo. Keď nedajú Petržalke fotovoltiku, dajú ju niekomu inému. Je to preňho 
nepochopiteľné. 
 

Hlasovanie: prítomných 9, za 5, proti 0, zdržal sa 4, nehlasoval 0 – návrh nebol schválený. 
 
 
K bodu č. 9 
Zámer vyhlásenia miestneho referenda vo veci prekládky nadzemného 110kV VVN 
vedenia, Veľký Draždiak 
Materiál predstavil pán starosta, predkladá zámer vyhlásenia miestneho referenda vo veci 
prekládky nadzemného 110 kV VVN vedenia, Veľký Draždiak, ktorú považuje za dôležitú vec 
samosprávy obce. 
 
Následne sa prešlo k rozprave. 
 
Rozprava: 
Starosta uviedol, že zámerom je to, že sú ľudia, ktorí sú proti, nechcú robiť veľkú investíciu a 
pokiaľ si to ľudia neželajú, nebudú ju robiť - preto je lepšie spýtať sa na názor obyvateľov 
MČ. 
 
Poslankyňa Milincká sa obáva, že referendum bude neplatné. 
 
Poslanec Vetrák uviedol, že z osobného záujmu to podporí – bol pri tvorbe zákona 
k miestnemu referendu. Je to na zváženie z hľadiska financií, verejné zhromaždenie nie je 
finančne náročné. 
 
Starosta uvádza, že otázkou je, či by nebolo dobré pridať do referenda ešte ďalšiu otázku, 
aby to prilákalo viac ľudí. Samozrejme mali by k tomu spraviť diskusiu a spraviť verejné 
zhromaždenie. Niekam by sa mali pohnúť, má to zmysel, ale netvrdí, že ak by si to ľudia 
neželali, nebude to robiť nasilu. 
 
Poslanec Vetrák by privítal, aby v návrhu uznesenia bola aj referendová otázka, s tým MiZ 
musí súhlasiť. 
 
Poslanca Točku zaujíma, koľko by to stálo financií. 
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Starosta uviedol, že okolo 80-100 tis. eur, záleží od počtu okrskov. Pod 80 tis. eur sa 
nedostanú. 
 
Poslanca Vetráka zaujíma ako bude znieť otázka. Keď budú ľudia proti, mal by sa im dať 
priestor na to, aby vysvetlili prečo sú proti. Najpresnejšie je referendum, musia sa do toho 
všetci zapojiť. 
 
Poslanec Točka uviedol, že na voľbách 2022 sa zúčastnilo 32 percent obyvateľov a mať 
takúto účasť na miestne referendum je nereálne. 
 

Hlasovanie: prítomných 9, za 5, proti 0, zdržal sa 4, nehlasoval 0 – návrh nebol schválený. 
 
 
K bodu č. 10 
Návrh na schválenie ukončenia nájomného vzťahu nájomnej zmluvy č. 08-33-2008 
výpoveďou – Športová hala Gercenova 
Materiál predstavuje dve alternatívy: 
1. schváliť vypovedanie nájomného vzťahu založeného Nájomnou zmluvou medzi mestskou 
časťou a Pavlom Záhradným, nájomný vzťah založený touto Zmluvou zanikne výpoveďou zo 
strany prenajímateľa, ktorej dôvodom je, že nájomca nezrealizoval kompletnú rekonštrukciu 
predmetu nájmu v rozsahu a v dobe stanovenej v článku 8 ods. 1 a 2 Zmluvy. 
 
2. odporučiť starostovi mestskej časti vypovedanie nájomného vzťahu založeného Nájomnou 
zmluvou medzi mestskou časťou a Pavlom Záhradným, nájomný vzťah založený touto 
Zmluvou zanikne výpoveďou zo strany prenajímateľa, ktorej dôvodom je, že nájomca 
nezrealizoval kompletnú rekonštrukciu predmetu nájmu v rozsahu a v dobe stanovenej v 
článku 8 ods. 1 a 2 Zmluvy. 
 
Následne sa prešlo k rozprave. 
 
Rozprava: 
Poslanec Vetrák uviedol, že naposledy sa bavili poslanci o tom, že nie je dobrý signál, ak by 
to nechali bežať, pretože bolo niečo zmluvne dohodnuté a mohla by sa spustiť lavína, že by 
sa ozývali aj ďalší nájomníci, ktorým bol vypovedaný nájom. 
 
Hlasovanie o variante 1): prítomných 9, za 3, proti 0, zdržal sa 5, nehlasoval 0 – návrh nebol 

schválený. 
 

Hlasovanie o variante 2): prítomných 9, za 4, proti 2, zdržal sa 2, nehlasoval 0 – návrh nebol 
schválený. 

 
 
K bodu č. 11 
Návrh na prenájom časti nebytových priestorov v objekte bývalej materskej školy 
Osuského 8, Bratislava–Petržalka, pre Dom sociálnych služieb - MOST, n. o., ako 
prípad hodný osobitného zreteľa 
Materiál predstavuje zmenu účelového určenia majetku z pôvodného účelu: výchovno - 
vzdelávací proces, na nový účel určenia: Zariadenie sociálnych služieb, ako prípad hodný 
osobitného zreteľa nájom časti nebytových priestorov v objekte bývalej materskej školy 
Osuského 8, za účelom poskytovania sociálnej služby v rehabilitačnom stredisku, pre ľudí s 
duševným ochorením, s diagnózami z okruhu psychotických a afektívnych porúch formou 
ambulantnej starostlivosti a psychologickej ambulancie na dobu určitú do 31.12.2028, pre 
žiadateľa Dom sociálnych služieb - MOST, n. o. 
 
Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 
 



8 
 

Pozmeňujúci návrh uviedla vicestarostka Jančoková, zníženie dĺžky nájmu do roku 2026. 
 

Hlasovanie skrátenie doby nájmu: prítomných 9, za 4, proti 0, zdržal sa 5, nehlasoval 0 – 
návrh nebol schválený. 

 
Hlasovanie o materiáli ako celku: prítomných 9, za 4, proti 0, zdržal sa 5, nehlasoval 0 – 

návrh nebol schválený. 
 
 
K bodu č. 12 
Návrh na uzavretie dodatku nájomnej zmluvy č. 08-61-2015 uzavretej s nájomcom 
Vodácky klub Dunajčík, ako prípad hodný osobitného zreteľa 
Materiál predstavuje ako prípad hodný osobitného zreteľa dodatok k nájomnej zmluve s 
nájomcom Vodácky klub Dunajčík, ktorým sa zmení doba nájmu z doby 31.12.2045 na dobu 
určitú do 31.12.2055 a rozširuje účel nájmu o: „drobná podnikateľská činnosť“, na ktorej 
vykonávanie je potrebný predchádzajúci písomný súhlas prenajímateľa, pričom tento 
dodatok stratí platnosť a účinnosť, pokiaľ žiadateľ najneskôr do 30.06.2025 neuzavrie 
zmluvu o úvere s financujúcou bankou alebo podobnú zmluvu s iným veriteľom, ktorej 
účelom bude financovanie výstavby novej lodenice. Súhlas s umiestnením novej stavby 
lodenice podľa prílohy tohto uznesenia, ktorý je podmienený uzavretím zmluvy o úvere s 
financujúcou bankou alebo podobnej zmluvy s iným veriteľom, ktorej účelom bude 
financovanie výstavby novej lodenice a súhlas s odstránením stavieb, ktorý je podmienený 
uzavretím zmluvy o úvere s financujúcou bankou alebo podobnej zmluvy s iným veriteľom, 
ktorej účelom bude financovanie výstavby novej lodenice 
 
Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 
 

Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
 
 
K bodu č. 13 
Návrh na prenájom pozemku registra „C“ KN parc. č. 2843/30 a časti pozemku registra 
„C“ KN parc. č. 2843/64, pre spoločnosť V.D. LAKE, a. s., ako prípad hodný 
osobitného zreteľa 
Materiál predstavuje ako prípad hodný osobitného zreteľa prenájom časti pozemku pre V.D. 
LAKE, a. s., na dobu určitú do právoplatnosti kolaudačného rozhodnutia na stavebný objekt 
SO11 Južná pláž v rámci projektu Polyfunkčný objekt Tematínska, najneskôr však do 
31.12.2028, za nájomné 0,05€/ m2 /rok, za podmienky, že stavebný objekt bude po 
kolaudácii odovzdaný do majetku hlavného mesta SR Bratislavy, pre prípad nesplnenia 
podmienky za nájomné výške 6,70-€/ m2 /rok, za podmienky zabezpečenia prístupu 
verejnosti do časti areálu projektu a to prostredníctvom zmluvy o zriadení vecného bremena 
prechodu medzi V.D. LAKE, a. s., ako povinný a mestskou časťou Bratislava-Petržalka ako 
oprávneným, po dobu trvania Polyfunkčného objektu Tematínska 11. 
 
Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 
 

Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
 
 
K bodu č. 14 
Návrh na prenájom nebytového priestoru na Vyšehradskej 33, 851 06 Bratislava-
Petržalka pre Futbalový klub Scorpions Bratislava, o. z., ako prípad hodný osobitného 
zreteľa 
Materiál ako nájom pre občianske združenie Futbalový klub Scorpions Bratislava, za cenu 
13,50 Eur/m2 /rok, za účelom prevádzky klubových priestorov, na dobu určitú do 31.12.2028. 
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Klub zatiaľ nedodal správu alebo informácie o svojej činnosti. 
 
Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 
 

Hlasovanie: prítomných 9, za 8, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
 
 
K bodu č. 15 
Návrh na prenájom nebytového priestoru na Mlynarovičovej 14, 85103 Bratislava-
Petržalka pre Dopravný podnik Bratislava, a. s., Olejkárska 1, 814 52 Bratislava ako 
prípad hodný osobitného zreteľa 
Predmetom materiálu je nájom nebytových priestorov pre spoločnosť Dopravný podnik 
Bratislava, a. s., za účelom prevádzky predajne cestovných lístkov, na dobu určitú do 
31.12.2028. 
 
Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 
 

Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
 
 
K bodu č. 16 
Návrh na prenájom nebytového priestoru na Ambroseho 6, Bratislava-Petržalka pre 
KRESŤANIA V MESTE, o. z., ako prípad hodný osobitného zreteľa 
Materiál predstavuje nájom nebytového priestoru pre žiadateľa, občianske združenie: 
KRESŤANIA V MESTE, za účelom prevádzky klubových priestorov a sociálnej výdajne, na 
dobu určitú do 31.12. 2028. 
 
Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 
 

Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
 
 
K bodu č. 17 
Návrh na prenájom nebytového priestoru na Ambroseho 13, Bratislava-Petržalka pre 
Slovenský skauting, 13. zbor Bratislava-Petržalka a Slovenský skauting, 91. zbor 
Bratislava-Petržalka, ako prípad hodný osobitného zreteľa 
Materiál predstavuje nájom nebytového priestoru: 
A) ½ nebytového priestoru pre žiadateľa Slovenský skauting, 13. zbor za účelom prevádzky 
klubových priestorov, na dobu určitú do 31.12.2028.  
 
B) ½ nebytového priestoru pre žiadateľa Slovenský skauting, 91. zbor za účelom prevádzky 
klubových priestorov, na dobu určitú do 31.12.2028. 
 
Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 
 

Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
 
 
K bodu č. 18 
Návrh na nájom častí pozemkov v k. ú. Petržalka, pod prístupové rampy pre bytový 
dom Topoľčianska 27 a bytový dom Belinského 3, 5, 7 pre žiadateľov v zastúpení 
Bytové družstvo Petržalka, Budatínska 1, 851 05 Bratislava ako prípady hodné 
osobitného zreteľa 
Materiál predstavuje: 
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A) nájom časti pozemku pre Vlastníkov bytov a nebytových priestorov bytového domu 
Topoľčianska 27, za účelom užívania pozemku pod prístupovú rampu k hlavnému vstupu do 
BD Topoľčianska 27 za cenu 0,50 eur/m2 /rok na dobu neurčitú;  
B) nájom častí pozemku pre vchod Belinského 3; Belinského 5; Belinského 7 za účelom 
užívania častí pozemku pod tri prístupové rampy k hlavným vstupom na dobu neurčitú. 
 
Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 
 
Poslanci sa dohodli na spoločnom hlasovaní. 
 

Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
 
 
K bodu č. 19 
Návrh na prenájom nebytového priestoru v objekte Základnej školy, Tupolevova 20, 
Bratislava, pre Súkromnú základnú umeleckú školu ART PEGAS, ako prípad hodný 
osobitného zreteľa 
Materiál predstavuje nájom nebytových priestorov – bývalá ambulancia zubného (školského) 
lekára pre žiadateľa: Súkromnú základnú umeleckú školu ART PEGAS za účelom výchovno-
vzdelávacej činnosti pre deti, dorast, dospelých vo výtvarnom, tanečnom, literárno-
dramatickom a hudobnom odbore, na dobu určitú od 01. 10. 2024 do 31. 08. 2028 do konca 
školského roka. 
 
Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 
 

Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
 
 
K bodu č. 20 
Návrh na prenájom nebytového priestoru na Osuského 1, Bratislava-Petržalka pre 
žiadateľa spoločnosť V.O.K. Slovensko, s. r. o. 
Materiál predstavuje predĺženie prenájmu nebytového priestoru pre spoločnosť V.O.K. 
Slovensko, s. r. o. za účelom prevádzky reštaurácie, na dobu určitú do 28.02. 2025. 
 
Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 
Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 
 
K bodu č. 21 
Návrh na darovanie nehnuteľného majetku do vlastníctva Hlavného mesta SR 
Bratislavy – objekty na Tyršovom nábreží 
Materiál predstavuje schváliť ako prebytočný nehnuteľný majetok Detské ihrisko, 
„Revitalizácia časti nábrežia Dunaja zo strany Petržalky popri Sade Janka Kráľa“, Stavba 
„Odkanalizovanie colného domčeka – Starý most, Bratislava-Petržalka“, Súbor umeleckých 
diel a darovanie nehnuteľného majetku, za účelom dotvorenia koloritu Sadu Janka Kráľa 
vrátane Tyršovho nábrežia, ktoré sú jeho súčasťou a ktorými sa vytvorí funkčný celok s 
historickými komponentmi, ktorý bude využiteľný pre verejnosť, pričom si zachová svoj 
výnimočný atribút Národnej kultúrnej pamiatky. 
 
Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 
 

Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
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K bodu č. 22 
Návrh na zmenu rozsahu nájmu nebytových priestorov v pavilóne detských ihrísk, 
Šustekova 35, v k. ú. Petržalka, pre UNCLE SAM SK, s. r. o. - zmena uznesenia č. 151 
zo dňa 26. 09. 2023 
Materiál predstavuje schválenie zmeny uznesenia miestneho zastupiteľstva č. 151 zo dňa 
26.09.2023, ktorým bol ako prípad hodný osobitného zreteľa schválený nájom nebytových 
priestorov, že sa slová: „nájom nebytových priestorov v pavilóne detských ihrísk, Šustekova 
35, stavba na pozemku registra „C“ KN k. ú. Petržalka parc. č. 5461 o výmere 450 m2, o 
celkovej výmere 189,3 m2, a časti pozemku registra „C“ KN k. ú. Petržalka parc. č. 5462 o 
výmere 140,00 m2, zapísané na LV č. 1748, za účelom prevádzkovania reštauračného 
zariadenia a vonkajšieho sedenia a letnej terasy, pre UNCLE SAM SK, s. r. o., na dobu 
určitú do 31.12.2028, za cenu 111,00 eur/m2/rok za nájom nebytových priestorov a za cenu 
35,59 eur/m2/rok za nájom časti pozemku.“ nahrádzajú slovami: „„nájom nebytových 
priestorov v pavilóne detských ihrísk, Šustekova 35 Bratislava–Petržalka, súpisné číslo 3150, 
stavba na pozemku registra „C“ KN k. ú. Petržalka parc. č. 5461 o výmere 450 m2, o 
celkovej výmere 189,3 m2, zapísané na LV č. 1748, za účelom prevádzkovania 
reštauračného zariadenia, pre UNCLE SAM SK, s. r. o., Krásna 432, 900 41 Rovinka, IČO: 
46027939, na dobu určitú do 31.12.2028, za cenu 111,00 Eer/m2/rok za nájom nebytových 
priestorov.“ 
 
Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 
 

Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
 
 
K bodu č. 23 
Návrh na prenájom nebytového priestoru v objekte Domu kultúry Lúky, Vígľašská 1, 
Bratislava, pre CPD systems Slovakia, s. r. o. 
Materiál predstavuje nájom nebytového pre žiadateľa: CPD systems Slovakia, s. r. o., za 
účelom skúšobne, na dobu určitú od 01. 11. 2024 do 31. 10. 2029. 
 
Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 
Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 
 
K bodu č. 24 
Návrh na prenájom nebytového priestoru v objekte Domu kultúry Lúky, Vígľašská 1, 
Bratislava, pre Henricha Bródy-film 
Materiál predstavuje nájom nebytového priestoru pre žiadateľa: Henrich Bródy-film, za 
účelom sklad (archivácia videozáznamov), v súlade s predmetom podnikania, na dobu určitú 
od 01.11.2024 do 31.10.2029. 
 
Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 
 
Vicestarostka Jančoková podala pozmeňujúci návrh zmeny sumy nájomného na 60 €.  
 

Hlasovanie: prítomných 9, za 7, proti 0, zdržal sa 2, nehlasoval 0 – pozmeňujúci návrh bol 
schválený. 

 
Hlasovanie o materiáli ako celku: prítomných 9, za 7, proti 0, zdržal sa 2, nehlasoval 0 – 

návrh bol schválený. 
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K bodu č. 25 
Návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte Domu kultúry Zrkadlový háj, 
Rovniankova 3, Bratislava, pre spoločnosť GITANO RECORDS, s. r. o. 
Materiál predstavuje nájom nebytových priestorov pre žiadateľa: GITANO RECORDS, s. r. 
o., za účelom nahrávacieho štúdia, na dobu určitú od 01. 11. 2024 do 31. 10. 2029. 
 
Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 
 

Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
 
 
K bodu č. 26 
Návrh na prenájom nebytového priestoru v objekte Domu kultúry Lúky, Vígľašská 1, 
Bratislava, pre pána Juraja Molnára 
Materiál predstavuje nájom nebytového priestoru pre žiadateľa: Juraja Molnára, za účelom 
nácviku hudobnej produkcie, na dobu určitú od 01. 06. 2024 do 31. 05. 2029. 
 
Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 
 

Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
 
 
K bodu č. 27 
Návrh na prenájom nebytového priestoru v objekte Domu kultúry Lúky, Vígľašská 1, 
Bratislava, pre Zvuky cez ruky 
Materiál predstavuje nájom nebytového priestoru pre žiadateľa: Zvuky cez ruky, za účelom 
neformálneho vzdelávania pomocou rôznych umeleckých aktivít, na dobu určitú od 01. 11. 
2024 do 31. 10. 2029. 
 
Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 
 

Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
 
 
K bodu č. 28 
Návrh na odňatie zvereného majetku – Školskej jedálne v objekte Základnej školy, 
Prokofievova 5, Bratislava v správe Základnej školy, Prokofievova 5, Bratislava 

Materiál predstavuje schválenie odňatia majetku Základnej škole, Prokofievova 5 - 
Školská jedáleň. Mestská časť na základe schváleného koncepčného zámeru 
„Petržalská zdravá škola“ – stravovanie detí v MŠ a ZŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti 
mestskej časti požiadala o vyradenie Školskej jedálne pri Základnej škole, 
Prokofievova 5, Bratislava zo siete škôl a školských zariadení. Súčasne so žiadosťou 
o vyradenie Školskej jedálne pri Základnej škole, Prokofievova 5, Bratislava zo siete 
škôl a školských zariadení je zaradenie Školskej jedálne, Prokofievova 5, Bratislava 
do siete škôl a školských zariadení ako samostatného subjektu bez právnej 
subjektivity v priamom riadení mestskou časťou Bratislava-Petržalka. 
 
Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 
 

Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
 
 
K bodu č. 29 
Stanovisko miestneho zastupiteľstva k vráteniu zvereného majetku na ulici Furdekova 
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Materiál odporúča schváliť vrátenie nehnuteľného majetku zvereného do správy Mestskej 
časti Bratislava-Petržalka, nachádzajúceho sa na ulici Furdekova, Hlavnému mestu SR 
Bratislavy. Ide o nasledovnú nehnuteľnosť: - novovytvorený pozemok registra ktorý vznikol 
odčlenením od pozemku. 
Nehnuteľnosti vo vlastníctve spoločnosti METRO Bratislava, a. s., sa nachádzajú v k. ú. 
Petržalka na Muchovom námestí v Bratislave, kde Hlavné mesto SR Bratislavy realizuje 
výstavbu projektu „Polyfunkčný komplex Muchovo námestie“. Cieľom Hlavného mesta SR 
Bratislavy je zjednotiť práva k pozemkom s právom k budovanej stavbe bytového domu, 
ktorý plánuje skolaudovať na pozemkoch vo vlastníctve Hlavného mesta SR Bratislavy. 
Pozemky vo vlastníctve Hlavného mesta SR Bratislavy sú situované na ulici Furdekova v 
Bratislave, v k. ú. Petržalka, ktoré plánuje spoločnosť METRO Bratislava, a. s., využiť na 
vybudovanie svojho nového sídla. 
 
Následne sa prešlo k rozprave. 
 
Rozprava:  
Poslanca Vetráka zaujíma, že ak by neschválili zverenie. tak si to mesto aj tak zoberie. Je to 
nešťastné, lebo je to taký výsek v lese, padne časť lesa a zelene. Ak by sme ich mohli 
posunúť na Haanovu, bolo by to super. Poslanec tento materiál nepodporí. 
 
Poslankyňa Kolman Šebestová uviedla, že sa zdrži hlasovania, pretože je členkou 
spoločnosti Metro Bratislava. Poslankyňa uviedla, že sa nezamieňa budova ale pozemok, 
ktorý je pod výstavbou nájomného bývania, kvôli výstavbe je potrebné, aby sa zamenili 
pozemky tento rok, nakoľko je tam podmienka, že pokiaľ mesto nebude vlastníkom 
pozemku, nebudú môcť kolaudovať nájomné bývanie - preto uviedli možnosť zámeny. 
 
Poslanec Sarlós vysvetlil, že na zámenu pozemku je potrebné, aby bol pomer 1:1, dostali 
v ponuke zámenu v Záhorskej Bystrici alebo v Petržalke. 
 
Poslanec Vetrák uviedol, že ak by im bol ponúknutý pozemok na Haanovej, spoločnosť by 
bola tlačená k tomu, aby sa presunuli do tej budovy. Zisťuje, či by to nebolo výhodnejšie pre 
MČ. Materiál nepodporí. 
 

Hlasovanie: prítomných 9, za 5, proti 2, zdržal sa 2, nehlasoval 0 – návrh nebol schválený. 
 
 
K bodu č. 30 
Návrh na zmenu uznesenia č. 327 zo dňa 25. júna 2024, ktoré upravovalo podmienky 
nájomnej zmluvy zo dňa 28.08.2003 v znení dodatkov č. 1 a 2, pre Súkromnú základnú 
umeleckú školu Macharova 1, Bratislava 
Materiál predstavuje schválenie zmeny uznesenia č. 327 nasledovne: - ruší sa bod 2 v znení: 
„zmenu výšky nájomného predmetu nájmu - nebytových priestorov, nachádzajúcich sa v 
objekte Materskej školy, Macharova 1, Bratislava-Petržalka, súpisné číslo 1246, druh stavby 
11 – Budova pre školstvo, na vzdelávanie a výskum, s popisom stavby: MS MACHAROVA 1, 
postavená na pozemku registra „C“ KN parc. č. 4574, druh pozemku zastavaná plocha a 
nádvorie o celkovej výmere 1829 m2 , v k. ú. Petržalka, obec Bratislava-Petržalka, zapísaná 
na LV č. 4550, vo vlastníctve Mestskej časti Bratislava-Petržalka, Kutlíkova 17, 851 02 
Bratislava, IČO: 00 603 201 v podiele 1/1, užívaných na základe Zmluvy o nájme nebytových 
priestorov zo dňa 28. 08. 2003 v znení Dodatku č. 1 zo dňa 30. 06. 2005 a v znení Dodatku 
č. 2 zo dňa 01. 03. 2024 (ďalej ako „Zmluva o nájme“) nájomcom: Súkromnou základnou 
umeleckou školou, Macharova 1, Bratislava, IČO: 31 753 647, so sídlom: Macharova 1, 851 
01 Bratislava, a to z pôvodnej výšky nájomného 250 Sk/m2 /rok, upravenej uznesením č. 
220 zo dňa 12. 12. 2023 na výšku 15,00 eur/m2 /rok s účinnosťou od 01. 01. 2024, na novú 
výšku nájomného 25,00 eur/m2 /rok, čo pri výmere 512,53 m2 predstavuje sumu 12 813,25 
eur/rok, a to s účinnosťou 01. 09. 2024, pričom ostatné podstatné náležitosti nájomného 
vzťahu upraveného platnou Zmluvou o nájme zostávajú zachované.“., na základe čoho sa 
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uplatní predchádzajúca výška nájomného vo výške 15,00 eur/ m2 /rok. 

 
Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 
 

Hlasovanie: prítomných 9, za 7, proti 0, zdržal sa 2, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 
K bodu č. 31 
Návrh Zásad odmeňovania poslancov miestneho zastupiteľstva a členov komisií z 
radov verejnosti v mestskej časti Bratislava-Petržalka 
Materiál predstavuje návrh Zásad odmeňovania poslancov miestneho zastupiteľstva a členov 
komisií z radov verejnosti v mestskej časti Bratislava-Petržalka. 
 
Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 
 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
 
 
K bodu č. 32 
Návrh na zvolanie 17. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-
Petržalka 
Materiál predstavuje zvolanie 17. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Petržalka na deň 24.09.2024 podľa predloženého návrhu. 
 
Jančoková navrhuje zaradiť do Miestneho zastupiteľstva bod Návrh ochrany záujmov MČ 
Petržalka a zabezpečenie základnej školy na riešenom území ZaD 10 UPN BA medzi 
Starým mostom a Prístavným mostom. 
 
Miestna kontrolórka uviedla, že bude predkladať pracovný poriadok - kontrolu. 
 

Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
 
 
K bodu č. 33 
Rôzne 
 

O 12:31 vicestarostka Jančoková z dôvodu zníženia počtu členov Miestnej  
rady skonštatovala, že je Miestna rada neuznášaniaschopná. 

 
 
Následne vicestarostka Jančoková ukončila rokovanie. 
 
Koniec rokovania: 12:31 hod.  
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